

# 华中科技大学激光技术与工程研究院 1999 年发表论文

[作者] 华中科技大学激光技术与工程研究院

[单位] 华中科技大学激光技术与工程研究院

[摘要] 华中科技大学激光技术与工程研究院 1999 年发表论文。

[关键词] 华中科技大学, 激光技术与工程研究院, 1999 年, 发表论文, 国际刊物, 国内刊物

## 国际刊物 (共 63 篇)

\* 为激光技术实验室对外开放客座研究人员发表的论文

1. Cross-correlation of multiplicative and additive noises in a single-mode laser white-gain-noise model and correlated noise induced transitions

曹力 吴大进 《Physics Letter A》260(1999), p126-131

2. Stationary probability distribution for colored-loss-noise model of a single-mode Dye laser

陈黎梅 傅海翔 曹力 吴大进 丘军林

《Acta Physica Sinica》Vol. 8, No. 3, (1999), p0180-0185

3. Icosahedral phase growth in chill cast Ti 68 Fe 28 Si 4 alloy

刘永长 G. S. Song, G. C. Yang, Y. H. Zhou

《Journal of Crystal Growth》203(1999), p131-135

4. Growth mode of decagonal quasicrystal phase in laser resolidified Al<sub>72</sub>Ni<sub>12</sub>Co<sub>16</sub> alloy

刘永长 G. C. Yang, Y. H. Zhou, 王涛 许德胜 徐启阳

《Journal of Crystal Growth》207(1999), p292-297

5. Coupling efficiencies and mode discrimination in Coaxial wave guide laser resonators

王又青 黄新堂 陈清明 李再光

《J. Appl. Phys. D: Appl. Phys.》Vol. 32(20), P2613-2619, 1999

6. Numerical modeling of RF-excited plasma in coaxial CO<sub>2</sub> lasers

王又青 等 《Optics communications》Vol. 160, P86-91, 1999

7. In-plane aligned YBCO tape on textured YSZ buffer layers deposited on socials strata by laser ablation with 0 in bear consistence

黄新堂 王又青 等 《physica status solidi (a)》174, P11-12, 1999

8. Optoelectronic recalculating implementation of crossover interconnection network based on CMOS/SEED smart pixel technology

罗风光 等 《Optics Communications》Vol. 168, 1999

9. ED fiber bundle array for an optoelectronic system based on OE-VLSI chip

曹明翠 《